



Info@sb-flex.com
www.sb-flex.com
Facebook.com/sb-flex



DK - Sæt spiralen på og snog den om

EN - Put spirals on the hose and twists it on

DE - Setzen Sie Spiralen auf den Schlauch und drehen diese drauf

DK - SpiralFlex passer på slanger fra hydraulikslanger og rør, passer til 1/4" til 1-1/4" slange. Diameter 15mm til 44mm.

- Alle farver fås med print + & – og er lavet med laser for nemmere indikation ved tilslutning af slanger eller rør.
- SPRIAL opmærkning kan modstå temperaturer fra -50 til 100 grader.
- SPRIAL slange opmærkning fra SB-Flex er fremstillet af polyethylen. Farvekodning sker i støbeprocessen så det er samme enhed, så den ikke falmer eller revner.
- SPRIAL slange opmærkningen er meget robust og påvirkes ikke af fedt, olie eller snavs; den kan rengøres med opløsningsmiddel eller sæbe.
- Let at monterer, ingen værktøj kræves. Let at ændre, så det passer til operatøren.

EN - SpiralFlex fits hoses from 1/4 "to 1-1/4" hose. Diameter 15mm to 44mm.

- All colors are available with print + & – and are made with laser for easier indication of the hoses or pipes.
- SPRIAL marking can withstand temperatures from -50C to 100C degrees.
- SPRIAL hose marking from SB-Flex is made of polyethylene and the colour is part of the molding process, so it will not fade or crack.
- The SPRIAL hose marking is very solid and is not affected by grease, oil or dirt; it can be cleaned with solvent or soap.
- Easy to assemble, no tools required. Easy to change to suit the operator.

DE - SpiralFlex passt auf Schläuche von 1/4 "bis 1-1/4" Schlauch. Durchmesser 15mm bis 44mm.

- Alle Farben sind mit Aufdruck + & – erhältlich und werden zur leichteren Markierung der Schläuche oder Rohre mit Laser hergestellt.
- Die SPRIAL-Markierung kann Temperaturen von -50 °C bis 100 °C standhalten.
- Schlauchkennzeichnung SPRIAL von SB-Flex ist aus Polyethylen. Die Farbcodierung erfolgt im Gießprozess, damit es sich um die gleiche Einheit handelt, damit sie nicht verblasst oder reißt.
- Die SPRIAL-Schlauchkennzeichnung ist sehr robust und wird durch Fett, Öl oder Schmutz nicht angegriffen; es kann mit Lösungsmittel oder Seife gereinigt werden.
- Einfache Montage, kein Werkzeug erforderlich. Einfach an den Bediener anzupassen.